
EMLÉKEZTETŐ 

2024.08.05. 

Jelen voltak: Neszveda Péter, Méhely Tamás, Balás Klári, Sárvári Margit, Mogyorósi 
Gitta, Pinke György és Zsuzsa, Szulik Márti, Gosztola Judit. 

HUH! Ez nehéz lesz! Nem is tudom miről is írjak? Azt hiszem, ez az emlékeztető olyan 

rendhagyó lesz, mint ez a klubnap. 

Időjárás jelentés: egy kicsit odafele szemerkélt az eső, egy kicsit fújt a szél, egy kicsit 
felhős volt az ég, és egy-két klubtagot ez otthon maradásra is bírt. (Reméljük csak ez!)  

De a bátrabbak ezzel mit sem törődve megjelentek a kijelölt helyszínen. Nem voltunk 
ott egyedül, mások is (elég sokan) bátrak voltak. 

Miután üdvözöltük egymást és letelepedtünk, rögtön felmértük mit lehet enni, inni. 

Eleinte kávé, sör, bor került az asztalra. Aztán páran ráéheztek a méregdrága 
hamburgerre is.  

Közben veszettül ment a fotózás, dumcsizás. Szóval nyugodtan lehetett ezt is 

fotónapnak nevezni. Két kutyus is részt vett a bulin. Klárika piciny kutyusa, és Gitta 
nagyobbacska kutyusa. Na persze, hogy ők lettek a fotótémák! 

Aztán szinte mindenki fotózott mindenkit. Ebben legjobban Mártika, Gyuri és  Margit 

jeleskedtek. Judit meg videóra vette a jeleneteket és a tájat is, hogy visszaadhassa egy 
vidiben e nap eseményeit. 

Persze nem maradhatott el egy közös fotó sem. Gyuri fel tessékelt mindenkit egy óriási 

napozó padra kutyástól, aztán egy idegent megkérve, meg lettünk örökítve. És ez 

másodszorra is megtörtént egy rögtönzött színpadi jelenettel. Ahol egy idegen kutyus 
annyira jól érezte magát köztünk, hogy ő is szerepelni akart. El is érte. 

Erről-arról is szó esett, de ki tudja azt már miről? Pedig csak egy pohár sört ittam, de 
ha valaki emlékszik rá, majd kiegészíti ezt az emlékeztetőt. 

Péter elmondott egy jó hosszú viccet is. Remélem sikerült lencsevégre vennem. 

Kezdett egy kicsit hűvösre fordulni az idő, de mi még kitartóan fotózkodtunk nagy 
lelkesen, téma mindig akadt. Ez is, az is. 

Mikor kigyulladtak az esti fények, akkor kezdtünk el szedelőzködni és csigalassúsággal 

elindulni hazafele. Annyira belejöttünk az egymás és minden egyéb fotózásába, hogy 
alig tudtuk abbahagyni. 

De végül mindenki megtalálta az autóját és szépen hazafuvarozta magát. 

Szerintem jó hangulat volt. A lányok nagyon éltek! Én meg csak vidiztem és vidiztem… 

Felmerült, hogy béreljük ki annak az emberkének a hajóját, akinek Péter a reklám vidit 
készítette. Péter érdeklődik az ár felől. 



A szeptember közepén esedékes kiállításunkról is került néhány szó, főleg a méret, a 
készítés ideje, és a beküldési határidő (aug. 10!!!) volt a téma. 

Végülis nem beszéltük meg legközelebb hol tartjuk a klubestét, mivel a Faluház be lesz 
zárva. Ez a kérdés nyitott maradt. Ha van ötletetek jelezzétek! 

Ave kedves klubtársaim mára! 

puszi Judit 

Utóirat: 

A Kacsakő bisztró egy nyitott Toi-Toi-val rendelkezett, de érdekessége volt, hogy volt 

egy szabad ég alatti mosdó és tükör, valamint kézszárító. Nagyon vicces volt. Márti egy 

prezentációt adott elő erről a látványosságról.  Természetesen nem hagyhattam ki, 

ezt is fel kellett vennem. 

Mit szólnátok egy kiránduláshoz Tatára 2 hét múlva, ha nem lesz kánikula??? 

Ellenkező esetben egy fagylaltozóban valamilyen víz mellett kellene kikötnünk? 

 

 

Fotó: Gyuri telefonjával, egy ismeretlen vendég a Kacsakő bisztrónál 


